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Wereldarmoededag 

 

Voedselbank Grave krijgt royale gift Reeds sinds 1992 bestaat er op 16 oktober een inter-
nationale dag voor de uitroeiing van armoede. Wereldwijd 
wordt er deze dag gebruikt om met elkaar na te denken o-
ver hoe we honger uit de wereld kunnen helpen en de groe-
iende wereldbevolking duurzaam kunnen voeden. Ook in 
Nederland wordt jaarlijks aandacht aan deze dag besteed 
en worden vooral particuliere initiatieven gestimuleerd. In 
onze eigen regio heeft o.a. de koksopleiding van het ROC 
Leygraaf in de week van 13-18 oktober vanwege de we-
reldvoedseldag een aanepast programma gedraaid.  Voor 
één activiteit werden de vrijwilligers van het uitgiftepunt 
Cuijk uitgenodigd voor een diner als dank voor hun inzet 
voor de voedselbank. 

 
Op vrijdag 19 september kreeg de voedselbank in Grave 
bezoek van twee dames met een blijde boodschap.   
Namens het bestuur en de programmacommissie van 
INITIATIEF 88 vertelden mevr. Kloppert en mevr. Van de 
Mosselaar ons dat Initiatief 88 na 25 jaar was opgeheven en 
dat het bedrag dat nog in kas was, geschonken zou worden 
aan de Voedselbank Grave. 
Dat was een mooie verrassing.  De voorzitter van de 
voedselbank – Pat Verhees – gaf aan dat het geld, een 
bedrag van € 1136,76, goed van pas kwam.  Alle voedsel-
banken in Nederland en dus ook in het Land van Cuijk zijn 
bezig de werkomstandigheden te verbeteren zodat zo goed 
mogelijk tegemoet wordt gekomen aan de eisen van de 
Voedsel- en Warenautoriteit wat betreft de voedselveilig-
heid. Daar zijn investeringen voor nodig, zoals professione-
le thermometers, etiketteerapparaten, zeepdispensers, weg-
werp handschoenen, etc. Een deel van het geld zal daaraan 
worden besteed. Een ander deel wordt besteed aan de Sin-
terklaasviering voor de kinderen in december van dit jaar. 

 
Wekelijks worden vrijwilligers van voedselbanken direct 
of indirect geconfronteerd met armoede. De noodhulp die 
wij bieden met een wekelijks voedselpakket is hard nodig.  
We horen schrijnende verhalen van mensen die uiteindelijk 
de stap gezet hebben om zich aan te melden bij de voedsel-
bank en hoe belangrijk voor hen dit wekelijkse voedselpak-
ket is.  Bij de Voedselbank in Grave komen 40 gezinnen wekelijks 

een voedselpakket halen; in het hele Land van Cuijk zijn 
dat er zo’n 220. In het belang van alle mensen die helaas genoodzaakt zijn 

om gebruik te moeten maken van de voedselbank zullen 
wij als stichting moeten blijven zoeken naar nieuwe en 
aanvullende voedselbronnen maar ook dat wij voldoende 
financiële middelen binnen kunnen krijgen. 

Stichting Vrienden van de Voedselbank Land van 
Cuijk 

 Momenteel zijn Mayke Smits en Marielle Derksen, be-
stuur van de Voedselbank Land van Cuijk, bezig met een 
groep zeer gemotiveerde (ex)ondernemers om de stich-
ting Vrienden van de Voedselbank Land van Cuijk op te 
richten. 
Doelstelling is dat de stichting zorgt voor de verwerving 
van voedsel en het binnen halen van geld middels dona-
ties en mensen die Vrienden worden van de Voedsel-
bank en deze een warm hart toedragen. In combinatie 
met een school wordt de website en het logo ontwikkeld. 

 
 

Project Voedselveiligheid 
In de vorige nieuwsbrief hebben wij als voedselbank verteld 
dat wij gestart zijn met het project voedselveiligheid. Inmid-
dels is de 0 meting geweest en hebben wij het rapport met 
verbeterpunten ontvangen. Eind augustus is er voor alle vrij-
willigers een training geweest zodat men zich extra bewust 
wordt van het belang van voedselveiligheid en aan welke 
regels men zich dient te houden.  

Voor het project Voedselveiligheid heeft de Vrienden van 
de Voedselbank Land van Cuijk in hun netwerk gespro-
ken met partijen die in natura willen leveren, hierbij moet 
je denken aan bijvoorbeeld HaHeBo te Boxmeer. Zij 
gaan kijken wat er mogelijk is aan inventaris voor het 
depot in Rijkevoort. 

Het project voedselveiligheid staat maandelijks op de agenda 
van de bestuursvergaderingen. Het rapport met verbeterpun-
ten is inmiddels omgezet in een actieplan. Het blijkt dat als 
men alle verbeterpunten wil gaan doorvoeren er de nodige 
kosten gemaakt moeten worden. Dat is de reden dat op dit 
moment het project stagneert. Pas als de nodige investerin-
gen zijn gedaan kan men daadwerkelijk met alle verbeter-
punten aan de slag en zullen ook alle vrijwilligers hier aan 
mee moeten werken.  Met de Stichting vrienden van de 

Verder zijn er contacten gelegd met voedselleveranciers, 
een eerste contact is Hugo Bens van Bens BoerderEI te 
Haps. Verder staan er nog een aantal versleveranciers in 
fruit en groenten en vlees op de lijst.  
In de komende Nieuwsflitsen worden jullie geïnformeerd 
over de voortgang van de activiteiten. voedselbank land van Cuijk i.o. zijn we in gesprek over de 

noodzakelijke investeringen.  



   

 

 

 
Een eerste actie van de Vrienden van de Voedselbank Land 
van Cuijk is het leggen van contacten binnen hun netwerk.  
Dit heeft geresulteerd in een afspraak met Bens BoerderEI; 
scharreleieren van Bens, dat is wat ik wens!  
Hugo en Rianne Bens runnen in Haps het scharreleierbedrijf; 
www.hetscharrelei.nl. 
Marielle Derksen, bestuurslid Voedselbank Land van Cuijk, 
heeft een gesprek gehad met Hugo Bens en hij is bezig met 
maatschappelijk verantwoord ondernemen en draagt de Voe-
dselbank een warm hart toe. 
Concreet heeft Bens afgesproken dat hij ieder kwartaal 2160 
eieren levert aan de voedselbank. Wij kunnen de eieren op 
tray’s ophalen en het is de bedoeling dat wij deze in ons depot 
in Rijkevoort in doosjes doen. Doosjes worden de eerste keer 
door Bens aangeleverd en wij vragen aan de cliënten om de 
doosjes retour te geven. Er is afgesproken dat de eerste 
levering in november plaatsvindt, verdere informatie volgt. 
Op zijn website maakt Bens bekend dat hij ons voorziet van 
eieren en zet ons logo op zijn site om  ook andere collega’s te 
motiveren. Wij plaatsen zijn logo op onze site om de 
samenwerking bekend te maken. 
Dit is een mooie start van de oprichting Vrienden van de 
Voedselbank Land van Cuijk. 

Symposium “Voedselbanken en hun relaties ontmoeten en 
inspireren elkaar” 

 
In de workshop “klanten wegwijs maken in projecten” 
bleek hoe belangrijk het is dat voedselbanken cliënten 
stimuleren en activeren, in het belang van de cliënt.  
Het beroep dat op cliënten gedaan wordt neemt in deze 
participatiemaatschappij alleen maar toe. 
Velen dreigen dan ook nog meer buiten de boot te vallen. 
Als voedselbanken zullen we ogen en oren open moeten 
houden om te signaleren en cliënten te ondersteunen bij 
het zoeken naar de goede weg.  
De aanmelding en verwerking/registratie van onze 
cliënten kan professioneler. In onze huidige werkwijze 
met vaak meerdere lijsten en overzichten kunnen gemak-
kelijk fouten ontstaan. Via de workshop “Mogelijkheden 
van Voedselbanken.nu” kregen we inzicht in het (gratis) 
intakeregistratiesysteem dat speciaal voor de voedsel-
banken is ontwikkeld. Er werd toegelicht hoe hieruit weer 
uitgiftelijsten konden worden gehaald, overzichten voor 
herscreeningsgesprekken, aantal huishoudens etc.  
De wijze waarop de voedselpakketten op de diverse 
voedselbanken worden klaargemaakt en uitgedeeld 
verschilt nogal. De workshop “Inzicht in diverse modellen 
van voedseluitgifte” gaf informatie over de verschillende 
manieren van uitgifte van kant en klare pakketten tot de 
winkelformule en de voor- en nadelen hiervan.  
Voor ons was het een leerzame middag. Bij de afsluiting 
van dit symposium gaven ook de deelnemers aan deze 
middag als positief ervaren te hebben met name dat het 
stimulerend is om ervaringen met elkaar uit te wisselen. 
Men ziet graag een vervolg. 
 
Mayke Smits 
Joke Peters 
 

Voor het eerst in de geschiedenis van de voedselbanken in 
Nederland werd er op vrijdag 17 oktober een symposium 
gehouden. Dit symposium vond plaats het museum 
Catharijneconvent in Utrecht waar op dit moment een 
tentoonstelling is “Ik geef om jou”. Deze tentoonstelling gaat 
over naastenliefde door de eeuwen heen: hoe was de hulp aan 
de medewens vroeger geregeld en hoe zorgen we tegenwoor-
dig voor elkaar. Bijzonder toepasselijk om op deze locatie een 
symposium te houden. 

 
 

Wij willen als Voedselbank Land van 
Cuijk ROC de Leijgraaf hartelijk danken 
voor de bijdragen die zij geleverd hebben; 
- een heerlijk gratis diner in het nieuwe 
restaurant Meesters te Cuijk voor onze 
vrijwilligers van het uitgiftepunt Cuijk. 
- de laptop die zij geleverd hebben voor het 
project Voedselveiligheid om de registratie 
digitaal te verwerken en de mogelijkheid 
tot e-mailen. 
Wij merken dat het imago van de 
Voedselbank steeds beter wordt en dat 
bedrijven en organisaties meer open staan 
om ‘iets’ te doen of te ‘geven’: Zeg het 
voort! 

 
Steeds meer merken we dat voedselbanken, ontstaan vanuit 
particulier initiatief, mede door de toename van het aantal 
cliënten, bedrijfsmatiger zijn gaan werken. Dat stelt andere 
eisen aan een organisatie. Daarbij blijft ook voor het merendeel 
van de voedselbanken de zorg om te kunnen blijven voldoen 
aan de vraag om voldoende voedsel maar ook om financieel de 
kosten te kunnen blijven dekken. Een workshop ‘Effectief geld 
inzamelen” gaf handreikingen en informatie over mogelijkheden 
om financiële middelen te verwerven via o.a. fondsen voor 
goede doelen, zoeken naar mogelijke geldgevers.  
In de geschiedenis van de voedselbanken hebben we gemerkt 
dat er andere doelgroepen van cliënten zijn bijgekomen. Het 
gaat niet alleen om de kansarmen, wonend in bepaalde wijken. 
Ook mensen met opleiding, een baan, een eigen huis of (dure) 
huurwoning kunnen genoodzaakt zijn, wanneer het tegen zit 
door verlies van baan, ziekte, echtscheiding, gedwongen 
verkoop van eigen huis, om bij de voedselbank aan te kloppen. 
Ook zien we een toename van ZZP’pers als cliënt.  

http://www.hetscharrelei.nl/

